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Protokół Nr 21/2017 

z odbytego posiedzenia Komisji Społecznej Rady Miejskiej w Rzepinie                                       

w dniu 16 sierpnia 2017r. o godz. 9:00 

 

Obecni radni:                                                                         Nieobecni radni: 

 

1. Kramarzewska Krystyna                                      1.Wodara Agnieszka 

2. Oczyński Grzegorz                                                 2.Zieliński Stanisław 

3. Szulczewska Lena 

4. Przybył Tomasz 

5. Zator Andrzej 

6. Nowaczewski Cezary 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Społecznej Pani Krystyna Kramarzewska otworzyła 

posiedzenie komisji  informując jednocześnie, że proponowany porządek posiedzenia 

przedstawia się następująco: 

 

1. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Miejskiej w 

Rzepinie, która odbędzie się 18 sierpnia 2017r. 

2. Sprawy różne. 

 

Pkt 1.Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Miejskiej w   

Rzepinie, która odbędzie się 18 sierpnia 2017r. 

 

Skarbnik Gminy Pani Małgorzata Barwińska poinformowała, że w przedstawionym 

projekcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej proponuje się zwiększenie łącznej 

kwoty planowanych dochodów i wydatków o kwotę 348.973,02zł. Najistotniejszą zmianą w 

dochodach jest zwiększenie dochodów majątkowych w rozdziale 70005 § 0770 wpłaty z 

tytułu odpłatnego nabycia prawa własności oraz prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości o kwotę 212.500,00zł, oraz zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 

127.973,02zł.  

Zwiększa się również wydatki majątkowe o kwotę 226.485,00zł. W rozdziale 01010 § 

6050 budowa sieci kanalizacji sanitarnej na ternach wiejskich – etap II o kwotę 50.000,00zł. 

W rozdziale 60016 § 6050 wykonanie dokumentacji projektowej rewitalizacji Placu 
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Ratuszowego w Rzepinie o kwotę 60.000,00zł, oraz przebudowa ulicy Dworcowej w 

Rzepinie na odcinku przejazd kolejowy – Dworzec PKP o kwotę 30.000,00zł.            

     

Wobec powyższego radny Tomasz Przybył zadał pytanie, czy rozpoczęto już budowę 

sieci kanalizacyjnej?  

 

Burmistrz Sławomir Dudzis odpowiedział, że do końca sierpnia można jeszcze składać 

wnioski o dofinansowanie budowy kanalizacji , w związku z tym Gmina złoży wniosek na 

budowę kanalizacji w Drzeńsku. Wnioski można składać tylko na aglomerację, a Drzeńsko do 

niej należy - dodaje Pan Burmistrz.  

Radni zaopiniowali pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia środków finansowych pozostających w dyspozycji 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze 

omówiła Pani Elżbieta Pych informując, że uchwała dotyczy programu priorytetowego 

Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pod nazwą 

Gospodarowanie Odpadami Innymi niż Komunalne w części drugiej usuwanie wyrobów 

zawierających azbest. W ramach tego programu gmina Rzepin w 2017r. przystąpiła do 

usuwania i unieszkodliwiania wyrobów zawierających azbest. Dotowane jest to ze środków 

pozostających w dyspozycji Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w Zielonej 

Górze. Po podjęciu uchwały Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska w Zielonej Górze 

przekaże Gminie Rzepin środki finansowe. 

Radni zaopiniowali pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia na mienie gminne nieruchomości 

stanowiącej własność Skarbu Państwa we władaniu Agencji Nieruchomości Rolnych omówiła 

Pani Joanna Pych. 

Radni pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. 

 

Pani Joanna Pych omówiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

budynku mieszkalnego jednolokalowego wraz ze sprzedażą gruntu oraz bonifikatą 

informując, że budynek stanowi w całości przedmiot najmu położonego w Rzepinie przy ul. 

Tadeusza Kościuszki o powierzchni 38 m². Projekt uchwały zakłada zastosowanie bonifikaty 

w wysokości 90% od ceny budynku mieszkalnego i gruntu. 
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Radni pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. 

 

Nadto Burmistrz Sławomir Dudzis zwrócił się do radnych o przyjęcie do porządku obrad 

dodatkowego projektu uchwały w sprawie powołania spółdzielni socjalnej z siedzibą w 

Rzepinie. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Społecznej Krystyna Kramarzewska poinformowała, że 

projekt uchwały został przyjęty do porządku obrad i komisja po przeanalizowaniu  

zaopiniowała go pozytywnie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:                                                                             Przewodniczyła: 

 

M.Szewczyńska                                                                   Wiceprzewodnicząca Komisji 

                                                                                               Społecznej 

   

                     (-)  Krystyna Kramarzewska 


